

國立雲林科技大學
碩士班學位論文考試委員會審定書

本論文係 君在本校 所提論文

「
」

合於碩士資格水準，業經本委員會評審認可，特此證明。

口 試 委 員 ：

指 導 教 授 ：

所 長 ：

中 華 民 國 年 月 日

國立雲林科技大學
博士班學位論文考試委員會審定書

本論文係 君在本校 所提論文

「
」

合於博士資格水準，業經本委員會評審認可，特此證明。

口 試 委 員 ：

指 導 教 授 ：

所 長 ：

中 華 民 國 年 月 日

National Yunlin University of Science and Technology

Thesis Oral Defense Approval Form

The student _____ enrolled in the Doctor's program in _____ has
satisfactorily passed the oral defense of the thesis

O r a l d e f e n s e

committee members:

Advisor(s):

Dean of Graduate
Institute:

Date:

yyyy

mm

dd

國立雲林科技大學碩士班學位考試總評分表
National Yunlin University of Science and Technology
Master's Thesis Defense Scoring Record

學 生 學 號 Student ID Number		學 生 姓 名 Student Name	
系 所 Department			
Thesis Title	論 文 題 目 Chinese	中 文 Chinese	
	英 文 English	英 文 English	
委 員 名 單 Committee Members			
考 試 日 期 Date of Examination	中華民國_____年_____月_____日 (mm/dd/yy)		
總 平 均 Total Average	分 整	<p style="text-align: center;">學生已完成論文原創性比對，並供學位考試委員參考。</p> <p style="text-align: center;">請國字大寫並四捨五入取至整數 零、壹、貳、參、肆、伍 陸、柒、捌、玖、拾</p> <p>Plagiarism detection for thesis originality has been completed for reference of the examination committee. The score should be given in traditional Chinese (as listed) and rounded up.</p>	
召 集 人 簽 章 Signature of Chairperson	<p>(請召集人勾選後簽名) (The Chairperson should check and sign.)</p> <p><input type="checkbox"/>是 <input type="checkbox"/>否 論文是否符合系所專業研究領域</p> <p><input type="checkbox"/>Yes <input type="checkbox"/>No The thesis complies with the specialty of the graduate institute.</p> <p>該生評分表上論文中、英文題目已經考試委員審議修正完成。The thesis title on the scoring chart both in Chinese and English has been reviewed and amended by the examination committee.</p>		
所 長 簽 章 Dean's Signature			

國立雲林科技大學碩士班學位考試總評分表
National Yunlin University of Science and Technology
Master's Thesis Defense Scoring Record

注意：

1. 請將各委員考試評分表正本裝訂於後，一併送交教務處課教組登錄。
2. 學位考試評分表一經送出，即不得再異動論文題目(含英文論文題目)。
3. 本表需填欄位：考試日期、總平均、召集人簽章、所長簽章。
4. 因應教育部為確保學生學位論文之品質，建置學位論文之專業符合檢核機制，自 109 年 4 月 17 日起，博碩士學位考試評分表增列勾選專業符合檢核。

Notes:

1. The original scoring charts of all committee members shall be attached and submitted to the Office of Academic Affairs - Curriculum & Teaching Division for registration.
2. The thesis titles (both Chinese and English) cannot be changed after the master's thesis defense scoring chart has been submitted.
3. Required fields include date of exam, total average, chairperson's and dean's signatures.
4. The field of Specialty Compliance was added to the doctor's and master's thesis defense scoring charts from Apr. 17, 2020 and requires a check.

國立雲林科技大學碩士班學位考試評分表
National Yunlin University of Science and Technology
Master's Thesis Defense Scoring Chart

學生學號 Student ID No.		學生姓名 Student Name	
系 所 Graduate Institute			
Thesis title 論 文 題 目	中 文 Chinese		
	英 文 English		
具 體 評 語 Comments			
評 分 Score	學生已完成論文原創性比對，供學位考試委員參考，評定如下：Plagiarism detection for thesis originality has been completed for reference of the examination committee and comments are as follows:		
考試委員簽章： Signatures of Examination Committee Members: 考試日期：_____年_____月_____日 Date of Exam: (mm/dd/yy)			
注意：1.請依考試委員人數印製評分表份數。 2.學位考試評分表一經送出，即不得再異動論文題目(含英文論文題目)。 Notes: 1. Copies of the defense scoring chart will be based on the number of the examination committee members. 2. The thesis titles (both Chinese and English) cannot be changed after the master's thesis defense scoring chart has been submitted.			

國立雲林科技大學博士班學位考試總評分表
 National Yunlin University of Science and Technology
 Doctor's Thesis Defense Scoring Record

學 生 學 號 Student ID Number		學 生 姓 名 Student Name	
系 所 Department			
Thesis Title	論 文 中 文 Chinese		
	題 目 英 文 English		
委 員 名 單 Committee Members			
考 試 日 期 Date of Examination	中華民國_____年_____月_____日 (mm/dd/yy)		
總 平 均 Total Average	分 整	學生已完成論文原創性比對，並供學位考試委員參考。 請國字大寫並四捨五入取至整數 零、壹、貳、參、肆、伍 陸、柒、捌、玖、拾 Plagiarism detection for thesis originality has been completed for reference of the examination committee. The score should be given in traditional Chinese (as listed) and rounded up.	
召 集 人 簽 章 Signature of Chairperson	(請召集人勾選後簽名) (The Chairperson should check and sign.) <input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否 論文是否符合系所專業研究領域 <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No The thesis complies with the specialty of the graduate institute. 該生評分表上論文中、英文題目已經考試委員審議修正完成。The thesis title on the scoring chart both in Chinese and English has been reviewed and amended by the examination committee.		
所 長 簽 章 Dean's Signature			

國立雲林科技大學博士班學位考試總評分表
National Yunlin University of Science and Technology
Doctor's Thesis Defense Scoring Record

注意：

5. 請將各委員考試評分表正本裝訂於後，一併送交教務處課教組登錄。
6. **學位考試評分表一經送出，即不得再異動論文題目(含英文論文題目)。**
7. 本表需填欄位：考試日期、總平均、召集人簽章、所長簽章。
8. 因應教育部為確保學生學位論文之品質，建置學位論文之專業符合檢核機制，自 109 年 4 月 17 日起，博碩士學位考試評分表增列勾選專業符合檢核。

Notes:

1. The original scoring charts of all committee members shall be attached and submitted to the Office of Academic Affairs - Curriculum & Teaching Division for registration.
2. The thesis titles (both Chinese and English) cannot be changed after the master's thesis defense scoring chart has been submitted.
3. Required fields include date of exam, total average, chairperson's and dean's signatures.
4. The field of Specialty Compliance was added to the doctor's and master's thesis defense scoring charts from Apr. 17, 2020 and requires a check.

國立雲林科技大學博士班學位考試評分表
National Yunlin University of Science and Technology
Doctor's Thesis Defense Scoring Chart

學生學號 Student ID No.		學生姓名 Student Name	
系 所 Graduate Institute			
Thesis title 論 文 題 目	中 文 Chinese		
	英 文 English		
具 體 評 語 Comments			
評 分 Score	學生已完成論文原創性比對，供學位考試委員參考，評定如下：Plagiarism detection for thesis originality has been completed for reference of the examination committee and comments are as follows:		
考試委員簽章： Signatures of Examination Committee Members:			
考試日期：_____年_____月_____日 Date of Exam: (mm/dd/yy)			
注意：1.請依考試委員人數印製評分表份數。 2.學位考試評分表一經送出，即不得再異動論文題目(含英文論文題目)。 Notes: 1. Copies of the defense scoring chart will be based on the number of the examination committee members. 2. The thesis titles (both Chinese and English) cannot be changed after the master's thesis defense scoring chart has been submitted.			